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Tomasz Tylutko 

Łukasz Chmielewski 

 

 

Zapytanie 

 

Szanowny Pan 

Adam Neumann 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

Dotyczy: Środków przeznaczonych na wspieranie działalności sportowej w budżecie Miasta Gliwice 

na rok 2022. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

w nawiązaniu do informacji zawartych w budżecie Miasta Gliwice na rok 2022, mianowicie:  

„ograniczono wydatki na wspieranie działalności sportowej w mieście, w przypadku wpływu  

w konkursach większej niż do tej pory liczby ofert na szkolenie dzieci i młodzieży nie wszystkim klubom 

zostaną przyznane środki lub nastąpi zmniejszenie kwot na zawodnika”, zwracamy się z prośbą  

o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:  

 

1) Jakiej wysokości zaplanowano wydatki na wspieranie działalności sportowej w mieście? 

2) Jaka jest różnica w wydatkach na wspieranie działalności sportowej w mieście, pomiędzy 

rokiem 2021 a 2022? 

3) Jaką kwotę zaplanowano na kluby z czterech czołowych dyscyplin zajmujących się sportem 

zawodowym i jaki procent z tej kwoty zostanie przeznaczony na szkolenie dzieci  

i młodzieży?  

4) Jaką kwotę z zaplanowanych wydatków na wspieranie działalności sportowej w mieście, 

zamierza się przeznaczyć na szkolenie dzieci i młodzieży?  

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Tomasz Tylutko 
Łukasz Chmielewski 


